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Paradisbakkeskolens  

skolebestyrelse  

afholder  

ordinært møde 
 

Mandag den 4. marts 2024 kl. 17:00 – 19:30 i Madskolen 

 

 

Referat 
 

 
 

Beslutningsprotokol 
 
 

 
 

Tilstede: Jeppe, Pelle, Stine, Gitte, Helene, Kennet, Kristian, Caroline 
Afbud: Julie, Jesper 
 
Gæster:  
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SB007.24   Bemærkninger 2 
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SB011.24 Evaluering af forældrerådsmødet den 5. februar samt planlægning af 
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SB012.24 Evt. og punkter til næste møde          5                        

 
    
       

 

SB007.24  Bemærkninger til dagsordenen  
 

 
Forventet tidsramme 
 

     
17:00 – 17:05 
 

 
Jeppe H. er stoppet og Jesper træder ind frem til sommerferien, hvor hans søn går 
ud af skolen. 
 
Ekstra punkt under meddelelser: Jeppes punkt 

 

 

SB008.24  Meddelelser   
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
17:15 – 17:40 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Personalesituationen: Vi har fået tilladelse til at ansætte. To lærere midlertidigt ansat frem 
til sommerferien og en vikar. Vi har fortsat to langtidssyge medarbejdere. En lærer og en 
pædagogmedhjælp i SFO. En pædagogmedhjælp i Solen har fået pasningsorlov, en lærer 
og en pædagog i skolen har delvis tabt arbejdsfortjeneste, en lærer har fået nyt job, og to 
lærere er delvis sygemeldte. 
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Rettighedsrådet: Vi meddeler, at vi ikke har mulighed for at fortsætte. PT meddeler UNI-
CEF, at vi stopper til sommerferien. 
Elevrådet: PT deltager på næste møde den 12. marts med temaet ”De 7 temaer til udvik-
lingsplanen”. 
Madskolen: Skal vi arbejde videre på en løsning med betaling for en længere periode? Vi 
inviterer Kasper med til næste møde. 
Afkortet skoledag: Afventer svar fra skolechefen 
Skolens udviklingsplan 2,0  skal afleveres til Administration og rådgivning den 15. marts. 
Den 11. april skal den fremlægges for kommunalbestyrelsen. Jeg ved endnu ikke, om alle 
fra skolebestyrelsen inviteres med. 
Handletrappen. Medarbejderne har efterspurgt en proces for hvordan de skal handle, når 
elever har en problematisk adfærd. Jeg vedhæfter bud på en plan udarbejdet i afdelings- 
MED. Punktet blev drøftet. Medarbejderne skal have tid til pædagogiske drøftelser inden 
den godkendes. Kommentarer fra SB tages med i MED-udvalget. SB ønsker punktet på 
ved kommende SB-møde. 
IPad. Vi ser flere udfordringer med elever fra gruppe 1 (3. – 5. klassetrin), der er alt for 
optaget af deres iPad. Vi har ikke skabe til iPad i 3. – 5. klassetrin, derfor har eleverne dem 
i deres tasker. Vi vil gerne drøfte muligheden for at låse elevernes iPad inde. Tages med 
som punkt ved næste møde. 
Skolefoto. Skulle vi arbejde på at eleverne bliver fotograferet en lørdag? Det ville betyde, 
at man som familie havde mulighed for at få taget billeder – og at vi ikke skulle bruge 
skoletid på det. Vi går videre med muligheden.  
Hvordan kan vi skabe et mere trygt samarbejdsklima i SB, så det bliver muligt at tage de 
svære samtaler. 
 
 

 

SB009.24  Økonomi   
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
17:40 – 17:50 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
PT gennemgår status - vedhæftes 
Økonomiske prioriteringer drøftes. 
 
 
Beslutning: 
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SB010.24  Skolens principper - evaluering  
 

 
Forventet tidsramme 
 

 
17:50 – 18:50 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Vi gennemgår alle nuværende principper. 
Jeg foreslår, at vi derefter sender ud til grupperne for kommentarer. 
Principperne vedhæftes. 
 
Beslutning: 
 
 
 

 

SB011.24  Evaluering af forældrerådsmødet den 5.2.24 samt planlægning af 

  årsmøde 6. maj 2024  
 

 
Forventet tidsramme 
 

 
18:50 – 19:20 
 

 
Sagsfremstilling: 
 
Den 5. februar havde vi forældrerådene inviteret til at arbejde med input til vores kom-
mende udviklingsplan 2,0.  
 
Gav arbejdet mening? 
Hvordan kan vi få flere forældre til at blive interesseret i skolens arbejde? 
 
Den 6. maj afholder vi årsmøde. 
 
Indhold til mødet? 
Hvordan får vi forældrene til at deltage? 
 
Beslutning: 
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SB012.24  Evt. og punkter til kommende møder   
 

 
Forventet tidsramme: 
 

 
19:20 – 19:30 
 

 
Møderække og punkter til kommende skoleår: 

 

• Madskolen – Kasper deltager 

• Høring af ferieplan 25-26 

• Skolens udviklingsplan 2.0 

• Planlægning af skolens årsmøde 

• Indsatsområder 

• Klubtilbud 

• Principperne godkendes 

• Fagfordelingen 

• Praksisfaglighed 

• Elevtrivsel 
 
 

 
Mandag den 8. april 2024 kl. 17:00 – 19:30 
Mandag den 6. maj 2024 kl. 17:00 – 19:30 - årsmøde 
Mandag den 3. juni 2024 kl. 17:00 – 19:30 

 
 
 

Kennet – Formand 
_____________________________________________________________________ 
Caroline 
 

Kristian  
 
 

Julie 
 
 

Helene 
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Pelle 

Jesper Schalburg 

Gitte - næstformand 
 
 

Jeppe M. 
 
 

Stine 

 

 
 


